
PROTOKOŁ NR LIX/10 
z posiedzenia LIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 9 listopada 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Jedna radna nieobecna usprawiedliwiona – Pani 
ElŜbieta Piórkowska oraz jeden radny nieobecny nieusprawiedliwiony – Pan Karol Pękul. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Następnie przekazał głos Burmistrzowi Wyszkowa Grzegorzowi Nowosielskiemu, który 
wręczył nagrody sportowcom za osiągnięcia sportowe w 2010 r. Nagrodzeni zostali  
zawodnicy klubu „Dojo Gimnazjon-Opin Wyszków 1991”, którzy w 2010 r. zajęli I-III 
miejsca w rywalizacji krajowej i międzynarodowej: Paweł Deluga – nagroda w wysokości 
1.000 zł; Daniel Bralewski – nagroda w wysokości 800 zł; Marta Zagumna i Mariusz 
Borecki – nagrody w wysokości 600 zł. Burmistrz Grzegorz Nowosielski uhonorował 
równieŜ pamiątkową statuetką trenera nagrodzonych zawodników – Andrzeja Grajczyk. 
Wszyscy nagrodzeni podziękowali za słowa uznania i za otrzymane nagrody. Podarowali 
Burmistrzowi pamiątkowa koszulkę klubową z imieniem i nazwiskiem Burmistrza. 
Następnie Przewodniczący Rady – P. Biernacki przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej nadzwyczajnej i zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za październik 2010. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w statucie Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Kamila 
Norwida w Wyszkowie; 

2) targowiska miejskiego i jego regulaminu; 
3) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Wyszków; 

4) uchwalenia Programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami na 2011 r.; 

5) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Świniotop; 
6) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kamieńczyk; 
7) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych; 
8) określenia rodzaju dochodów gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia 
źródła, z którego dochody są gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania 
jednostek budŜetowych, które gromadzą dochody oraz sposobu i trybu sporządzania 
planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych; 

9) upowaŜnienia Burmistrza Wyszkowa do zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego 
rok budŜetowy na wydatki związane z obsługą budŜetu Gminy Wyszków w latach                  
2011-2015; 

10) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. 
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9. Zapytania i wolne wnioski. 
     10. Zamknięcie obrad. 

 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
w punkcie 8, podpunkt 11 uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości 
Powiatu Wyszkowskiego. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

            Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) został wybrany P. Mieczysław Karpiński. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Marek Kamiński; 
2. P. Jan Kacperski; 
3. P. Zbigniew Rojek. 
 
Ad. 5. 
Protokoły z ostatniej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 22 października 2010 r. oraz 
zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 października 2010 r.w wyniku głosowania 
jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) zostały przez radnych przyjęte. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za październik 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Kędzierska – Sołtys miejscowości Świniotop oraz P. Śliwka – Sołtys miejscowości 
Sitno w imieniu wszystkich sołtysów podziękowały Burmistrzowi za współpracę w mijającej 
kadencji 2006 – 2010. Podkreśliły, Ŝe współpraca z Burmistrzem była dobra, owocna                
i w atmosferze kompromisu. Wyraziły nadzieję na dalszą współpracę z Burmistrzem              
w przyszłej kadencji. 
Burmistrz – P. Nowosielski podziękował za Ŝyczenia i dotychczasową współpracę. śyczył 
wszystkim sołtysom dalszych sukcesów. Dodał, Ŝe była to jedna z najlepszych kadencji, jeśli 
chodzi o sołectwa.  
P. Głowacki poinformował, Ŝe chciałby podsumować kończącą się kadencję Rady Miejskiej. 
Surowo i krytycznie ocenił działania Burmistrza i podległego mu urzędu w zakresie 
pozyskiwania zewnętrznych funduszy, pozyskiwania inwestorów, zagospodarowania 
centrum miasta, rubelplacu, szlaków turystycznych, muzeum 1920 roku, dokończenia III i IV 
etapu obwodnicy śródmiejskiej. Przypomniał, Ŝe miasto straciło moŜliwość modernizacji 
stadionu, gdyŜ nie dość starano się, aby Wyszków był bazą pobytową dla druŜyn podczas 
EURO 2012. P. Głowacki uznał, Ŝe Burmistrz i jego urząd działali słabo, brakowało 
myślenia menadŜerskiego i dobrego zarządzania. Dodał, Ŝe nie podoba mu się to, Ŝe radni 
czy sołtysi dziękują Burmistrzowi za drogę, boisko, oświetlenie czy inną inwestycję. 
Zaznaczył, Ŝe jeśli rada równieŜ zamierza kwiatami dziękować Burmistrzowi za współpracę, 
to on do tych kwiatów i podziękowań się nie przyłącza.  
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P. Ciach – Sołtys Tulewa poinformował, Ŝe jest sołtysem od 16 lat i uwaŜa, Ŝe sołtysi mają 
za co dziękować Burmistrzowi. Dodał, Ŝe dziękował kiedyś Burmistrzowi Malinowskiemu,                  
a teraz dziękuje Burmistrzowi Nowosielskiemu i nikt nie ma prawa mu tego zabronić. 
P. Kędzierska – Sołtys Świniotopi uwaŜa, Ŝe to ich sprawa za co i komu dziękują. Dodała, 
Ŝe są to podziękowania z serca, złoŜone z przyjemnością za wykonaną pracę. UwaŜa, Ŝe 
jeŜeli ktoś nie ma przyjemności tego słuchać, powinien opuścić salę. 
 
Ad. 8. 
1) P. Ślesik – Nasiadko – Dyrektor Miesko-Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej     
im. Cypriana Kamila Norwida w Wyszkowie. Poinformowała, Ŝe w tym roku mija 90. 
rocznica urodzin prof. Ludwika Maciąga, wybitnego artysty malarza, wieloletniego 
wykładowcy i dziekana Akademii Sztuk Pięknych w Warszawie, Ŝołnierza Armii Krajowej, 
miłośnika koni, który od trzydziestu lat związany był z ziemią wyszkowską a od 2007 r. jest 
honorowym obywatelem Wyszkowa. Chcąc uczcić jego pamięć, został przedstawiony 
radnym projekt uchwały z propozycją, aby, sala seminaryjna Nr 35 w budynku Miejsko-
Gminnej Biblioteki Publicznej mogła nosić imię prof. Ludwika Maciąga. Poprosiła, aby w 
tytule uchwały wykreślić imię „Kamil”. Poprawny tytuł uchwały powinien brzmieć: uchwała 
w sprawie zmian w statucie Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida 
w Wyszkowie.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/447/10 w sprawie zmian w statucie Miejsko – 
Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida w Wyszkowie. 
 
2) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                   
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie targowiska miejskiego i jego 
regulaminu. Poinformował, Ŝe w projekcie uchwały, który został przedłoŜony radnym, 
zostały wprowadzone następujące poprawki:  

• w § 6 Regulaminu Targowiska Miejskiego dodano słowa:” wył ącznie na terenie 
targowiska”; 

• w § 10 pkt 2  Regulaminu Targowiska Miejskiego dodano słowa: ”niebezpiecznych 
dla Ŝycia i zdrowia”; 

• w § 19   Regulaminu Targowiska Miejskiego dodano pkt 11 o treści: „W przypadku 
raŜących naruszeń postanowień regulaminu prowadzący targowisko moŜe nakazać 
sprzedającemu opuszczenie targowiska”. 

P. Malinowski spytał, czy na terenie miasta pozostanie juŜ tylko jedno targowisko, to na             
ul. Dworcowej? 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe jeŜeli zostanie zlikwidowany „rubelplac”, targowisko na 
ul. Dworcowej będzie jedynym targowiskiem w mieście. 
P. Mickiewicz zauwaŜył, Ŝe w projekcie uchwały znajdują się błędy interpunkcyjne, a nawet 
ortograficzne. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe w uchwale, w wersji przedstawionej do uchwalenia, 
wszystkie błędy zostały poprawione. 
P. Pakieła poinformował, Ŝe w związku z tym, Ŝe radni nie mają poprawionej wersji 
uchwały, zgłasza wniosek formalny o nie podejmowanie na tej sesji uchwały w sprawie 
targowiska miejskiego i jego regulaminu. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 6,  przeciw – 8, wstrzym.się – 3), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 
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P. Łysik poprosił o wyłączenie go z głosowania, gdyŜ nie moŜe głosować nad uchwałą, 
której treści dokładnie nie zna. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12,  przeciw – 1, wstrzym.się – 4), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/448/10 w sprawie targowiska miejskiego i jego 
regulaminu. 
 
3) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe z wnioskiem o udzielenie 
bonifikaty w wysokości 80% od opłaty 9.421 zł wystąpił Pan Jacek Kalinowski, posiadający 
w uŜytkowaniu wieczystym nieruchomość gruntową w Wyszkowie przy ul. Pięknej 3. 
Nieruchomość oznaczona jest numerem ewidencyjnym 1740 o powierzchni 225 m², 
zabudowana na cele mieszkaniowe.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/449/10 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
4) P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2011 r. Poinformowała, Ŝe uchwała została 
dostosowana do przepisów zmienionej ustawy o sporcie. NajwaŜniejsze zmiany dotyczą 
procedury otwartego konkursu ofert pozyskiwania dotacji przez organizacje pozarządowe, 
tworzenia całego programu, konsultacji jak równieŜ samych inicjatyw ze strony organizacji 
pozarządowych. Poinformowała równieŜ, Ŝe w drodze autopoprawki Burmistrza, została 
wprowadzona w rozdziale VI załącznika do przedstawionej uchwały następująca zmiana:                
w ust. I, pkt 1 zostało dodane: „i zespołów muzycznych”. P. Stępkowska poprosiła                      
o przyjęcie powyŜszej uchwały z naniesioną poprawką. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/450/10 w sprawie uchwalenia Programu 
współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
na 2011 r. 
 
5) P. Ryszawa – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Świniotop na lata 2010-2017. Poinformowała, Ŝe taki plan był juŜ przez radnych uchwalony 
w 2009 r., ale w związku ze zmianami w rozporządzeniu, naleŜało dostosować ten plan do 
obowiązujących przepisów. Zadaniem priorytetowym w ramach Planu Odnowy 
Miejscowości Świniotop na lata 2010-2017 jest „Zagospodarowanie obszaru przestrzeni 
publicznej na terenie Sanktuarium M.B. Loretańskiej w Loretto”. Przedmiotem ww. zadania 
jest: 

• przebudowa ciągu pieszego przeznaczonego dla społeczności zakonnej, 
pielgrzymów, pensjonariuszy Domu Opieki Społecznej;  

• przebudowa placu postojowo – rekreacyjnego; 
• zagospodarowanie zieleni. 
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Przedstawione zadanie jest kontynuacją przedsięwzięcia zrealizowanego w roku 2010, 
dofinansowanego ze środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 
Działania „Odnowa i rozwój wsi” w ramach którego wybudowano wewnętrzny ciąg pieszy 
do Domu Opieki Społecznej i strefy Zakonnej. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/451/10 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Świniotop na lata 2010-2017. 
 
6) P. Ryszawa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Kamieńczyk na lata 2010-2017. Poinformowała, Ŝe taki plan był równieŜ jak 
w poprzednim przypadku, uchwalony przez radnych w 2009 r. i równieŜ musi zostać 
dostosowany do obowiązujących przepisów. Zadaniem priorytetowym w ramach Planu 
Odnowy Miejscowości Kamieńczyk na lata 2010-2017 jest inwestycja pn.: „Odnowa 
Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Kamieńczyku”. Przedmiotowe 
zadanie obejmuje: 

• remont schodów zewnętrznych (głównych i bocznych); 
• wykonanie podjazdu dla wózków; 
• budowę chodników i placu utwardzonego z kostki i płyt granitowych (od głównej 

bramy do wejścia); 
• odnowienie bramy głównej i furtek; 
• uporządkowanie i nadanie estetyki terenu przykościelnego; 
• zagospodarowanie terenu zielenią i małą architekturą (ławki). 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/452/10 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Kamieńczyk na lata 2010-2017. 
 
7) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych. Poinformował, Ŝe druki zostały 
uaktualnione i dostosowane do obowiązujących przepisów prawnych. Wzory 
przedstawionych formularzy dotyczą: 

• informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych, o gruntach i gruntach 
lasach; 

• deklaracji na podatek od nieruchomości; 
• deklaracji na podatek rolny; 
• deklaracji na podatek leśny. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/453/10 w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych. 
 
8) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju 
dochodów gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia źródła, z którego 
dochody są gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania jednostek budŜetowych, 
które gromadzą dochody oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 
dochodów i wydatków nimi finansowanych. Poinformował, Ŝe podjęcie powyŜszej uchwały 
związane jest z przepisami, które zobowiązują jednostki budŜetowe do wydzielenia 
rachunków dochodów, na których będą gromadzone dochody własne z tytułu prowadzenia 
działalności związanej ze świadczeniem usług Ŝywieniowych.  
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/454/10 w sprawie określenia rodzaju dochodów 
gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia źródła, z którego dochody są 
gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania jednostek budŜetowych, które gromadzą 
dochody oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków 
nimi finansowanych. 
 
9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia 
Burmistrza Wyszkowa do zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego rok budŜetowy 
na wydatki związane z obsługą budŜetu Gminy Wyszków w latach 2011-2015. 
Poinformował, Ŝe kończy się w tym roku obsługa bankowa gminy i jej jednostek. W związku 
z  powyŜszym, Burmistrz planuje zawrzeć nową umowę na obsługę bankową na okres 5 lat. 
Zawarcie umowy na okres dłuŜszy niŜ na 1 rok jest duŜo korzystniejsze, ale wymaga zgody 
Rady Miejskiej.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/455/10 w sprawie upowaŜnienia Burmistrza 
Wyszkowa do zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego rok budŜetowy na wydatki 
związane z obsługą budŜetu Gminy Wyszków w latach 2011-2015. 
 
10) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                         
w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. Poinformował, Ŝe planowane zmiany                    
w budŜecie to m.in.:  
1. dochody: 

• - 127.000 zł – Rybołówstwo i rybactwo (nie zrealizowano imprezy „Ryba jest 
dobra na wszystko”); 

• - 802.485 zł – Administracja publiczna (E-usługi); 
• + 10.000 zł – subwencja oświatowa; 

2. wydatki: 
• - 154.939 zł – Rybołówstwo i rybactwo; 
• + 172.554 zł – utrzymanie dróg w okresie zimowym; 
• - 947.100 zł - Administracja publiczna (E-usługi przeniesione na następne lata); 
• + 10.000 zł - subwencja oświatowa dla Szkoły Podstawowej w Olszance; 

Po wprowadzonych zmianach, dochody budŜetu zmniejszą się o kwotę 919.485 zł i o taką 
samą kwotę zostaną zmniejszone wydatki budŜetu. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Malinowski spytał jaki jest stan zaawansowania kluczowych inwestycji gminy, 
zaplanowanych do realizacji w roku bieŜącym? 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe odpowiedź na zadane 
pytanie zostanie udzielona radnemu po przerwie. Ogłosił przerwę w obradach                                 
do godz. 14.50. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił obrady sesji. 
 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz w sprawie stanu zaawansowania inwestycji gminnych, 
poinformował, Ŝe: 

• Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Rybienku Starym, Tulewie Górnym i Rybnie – 
zostały przyznane gminie środki unijne w wysokości 2.647.018 zł. Obecnie jest 
wykonywana aktualizacja projektu; 
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• Budowa ulic na osiedlu Latoszek wraz z infrastrukturą – I zadanie zrealizowane                 
w 80%, II zadanie w 30%; 

• Budowa obwodnicy śródmiejskiej Wyszkowa etap III i IV – gmina czeka na decyzję 
o przyznaniu środków finansowych; 

• Budowa ul. Szpitalnej – zadanie zakończone; 
• Budowa ul. śytniej wraz z drogą gminną Wyszków – Sitno – odcinek miejski 

wykonany w 95%, odcinek wiejski – zrealizowany, trwają procedury odbiorcze; 
• Modernizacja ul. Leśnej etap II – zdanie zakończone;  
• Budowa ulicy w Centrum (obok Galeo) – zadanie zakończone; 
• Modernizacja drogi gminnej dla miejscowości Lucynów i Lucynów DuŜy etap II – 

zadanie zakończone; 
• Budowa drogi w Gulczewie (ul. NadbuŜańska) – zadanie zakończone; 
• Budowa drogi w skuszenie (ul. Przejazdowa) – I etap zakończony, II w trakcie 

realizacji; 
• Budowa ulic Dębowej i Środkowej w Leszczydole Nowinach – ul. Dębowa 

wykonana w 90%, Środkowa w trakcie realizacji; 
• Modernizacja targowiska miejskiego – prace dobiegają końca; 
• Odnowa centrum Kamieńczyka – zadanie zakończone; 
• Modernizacja budynku WOK „Hutnik” – gmina czeka na skutecznośc złoŜonego 

odwołania. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na rok 2010. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/456/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na rok 2010. 
 
11) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                   
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, Ŝe przejęcie zadania z zakresu 
właściwości powiatu dotyczy przejęcia przez Gminę Wyszków zimowego utrzymania na 
terenie Gminy Wyszków dróg będących drogami powiatowymi i ulic miejskich będących 
drogami powiatowymi. Czas wykonywania przez gminę powyŜszego zadania to okres od 
01.01.2011 r. do 31.03.2011 r. i od 01.11.2011 r. do 31.12.2011 r.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LIX/457/10 w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
 
Ad. 9. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował radnym, sołtysom, 
przewodniczącym rad osiedlowych, wszystkim mieszkańcom, którzy aktywnie włączyli się 
w funkcjonowanie rady za czteroletnią współpracę. Wyraził nadzieję, Ŝe wszyscy, którzy 
startują w wyborach, zakończą je z powodzeniem. Następnie na ręce Burmistrza złoŜył 
podziękowania Burmistrzowi i jego Zastępcom, Naczelnikom Wydziałów oraz wszystkim 
pracownikom urzędu. Następnie podziękował P. Teresie Goździewskiej – Sekretarz Gminy, 
za pomoc i słuŜenie zawsze merytoryczną radą. Na zakończenie, w imieniu radnych, 
Przewodniczący podziękował P. BoŜenie Czerwińskiej, która zajmowała się obsługą Rady 
Miejskiej.  
P. Rojek podziękował wszystkim radnym za czteroletnią współpracę. 



 8 

Burmistrz – P. Nowosielski podziękował wszystkim radnym za kontrolę, inspirację                        
i wsparcie. UwaŜa, Ŝe radni mogą mieć poczucie dobrze wypełnionego obowiązku wobec 
wyborców. Dodał, Ŝe tę kadencję będzie wspominał z Ŝyczliwością. 
Następnie Przewodniczący rady i Burmistrz Wyszkowa wręczyli wszystkim radnym list               
z podziękowaniem za pracę w mijającej kadencji samorządu.  
 
Ad. 10. 
O godz. 15.35 uznając porządek obrad LIX Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                      Mieczysław Karpiński                          Józef Biernacki 


